

专八名言名句翻译练习(2) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E4_B8_93_E5_85_AB_E5_90_8D_E8_c94_645835.htm

1.海内存知己，天涯若比邻。英文译文：_____。2.合抱之木，生于毫末，九层之台，起于累土；千里之行始于足下。英文译文：_____。3.祸兮，福之所依；福兮，祸之所伏。英文译文：_____。4.见贤思齐焉，见不贤而内自省也。英文译文：_____。5.江山如此多娇，引无数英雄尽折腰。英文译文

: _____。答案：1.A bosom friend afar brings distance near. 2.A huge tree that fills one ' s arms grows from a tiny seedling. a nine-storied tower rises from a heap of earth. a thousand li journey starts with the first step. 3.Misfortune, that is where happiness depends. happiness, that is where misfortune underlies. 4.On seeing a man of virtue, try to become his equal. on seeing a man without virtue, examine yourself not to have the same defects. 5.This land so rich in beauty has made countless heroes bow in homage. 相关推荐：#0000ff>专八名言名句翻译练习(1) #0000ff>英语专八翻译成语俗语练习汇总 #0000ff>翻译点津：汉译英中的“八戒” #0000ff>中国菜名翻译技巧 #0000ff>英语六级汉译英练习汇总 #0000ff>专八翻译：企业中英文名称 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com